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1. Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsorden er godkendt. 
 

Vi starter med velkomst til nye medlemmer af bestyrelsen, Gitte Tophøj, 
medarbejderrepræsentant samt Karina Rhiger, forældrerepræsentant. 

 

2. Orientering-ledelsen 
Status på Covid-19 situationen 

- Vi er begyndt på et nyt skoleår uden de store restriktioner. Vi åbner fx 
op for svømning igen, men andre aktiviteter er fortsat i bero. Forældre 

anbefales stadig til at aflevere udenfor. 
Vi fortsætter med at opfordre til at have et højt hygiejneniveau på 

skolen. 
- Vi følger fortsat de action-cards, som kommer fra forvaltningen, hvis der 

er mistanke om eller konstatering af smitte. 
 

Aktuelt elevtal 
Elevtallet er pt. På 111 elever. Vi har løbende visitationsmøder i løbet af 

skoleåret. Pt. Har vi en elev som højst sandsynligt bliver visiteret inden længe, 
samt en enkelt elev, der forventes at være på visitation i september. 

Vi har et par gange afvist forespørgsler på plads fra andre kommuner, da vi pt. 
Ikke har plads til de enkelte børn. 

 

Status på økonomi 

Overordnet ser det fornuftigt ud, men der er nogle ubekendte faktorer, som vil 
vise sig næste gang budgettet ruller. 

Vi har været nødt til at kigge ind i de puljer, som har været afsat til fx 
uddannelse, for at kunne imødekomme behovet for at få ansat personale. 

 

3. Orientering - Skolebestyrelsen 
Bestyrelsen har møde med borgmesteren og uddannelsesdirektøren i morgen 

d. 25/8-21 vedr. kapacitetsudfordringer. 
 

4. Status på kapacitet til skoleåret 2021-2022 og orientering og 
drøftelse af langsigtet plan fra forvaltningen. 
 

- Vi har pt. Lavet de gamle personaleforberedelseslokaler om til 
klasseværelser, og flyttet forberedelseslokaler over i pavillonen, hvilket 

på ingen måde er optimalt. 



 

 

Vi arbejder alt hvad vi kan for at optimere på de punkter, som vi kan 
ændre på, fx indkøb af høretelefoner til at lave støjreducering, udvidelse 

af flextid mm., men meget kan vi ikke gøre noget ved. 
Det mærkes tydeligt rundt på skolen, at der er meget lidt plads. De 

mindste elever er dem, der mindst mærker at der er trangt, men i de 
andre afdelinger kan det sagtens mærkes. Det betyder at der er nogle 

undervisningsaktiviteter – som fx stationsundervisning, som ikke er 
mulige at iværksætte pt. fordi lokalerne mangler. 

I dette skoleår er musiklokalet inddraget til personalerum, da der ikke på 

skolen er andre steder, hvor det var muligt at etablere pauserum til de 
voksne. 

 
 

- Kommunen har sat et arkitektfirma på opgaven at få lavet en 
helhedsanalyse for Lundagerskolen. 

Den analyse har konkluderet, at vi har behov for plads til både elever og 
personale. 

I runde tal svarer pladsudfordringerne til et bruttoareal på 980 kvm. 
Analysen fortæller at pladsen på skolen er udnyttet så godt, som det kan 

udnyttes. 
Der er kommet forslag til udbygning på skolens matrikel, eller at bygge 

en ekstra etage på skolen. Meldingen fra ejendomscentret er at 
bebyggelsesprocenten i forvejen er meget høj, samt at 

befæstningsgraden i forvejen overstiger kapaciteten. 

Der er flere forslag i spil ved forvaltningen pt. 
 

5. Udarbejdelse af årsplan for skolebestyrelsen 
- Værdiregelsæt 

- Ordensregler 
- Antimobbestrategi 

- Principper-Skal og kan principper 

- Tilsyn med skolens virksomhed 
- Skolens budget og godkendelse af budget 

- Høringssvar 
- Kvalitetsrapporter 

- Personaleansættelser 
- Vision og strategi 

 
Temaer på kommende års bestyrelsesmøder: 

- Trivselsundersøgelsen 
- Skolens fysiske rammer og undervisningsmiljø 

- Lejrskoler 
- De faglige og sociale fællesskaber, herunder hvordan vi 

aktiverer/involverer forældrene. 
- SFO 



 

 

- Overgang til ungdomsuddannelser 
- Praktik 

- Formandens årsberetning – fremføres på forældremødet d. 1/9-21. 
- Modtagelse af nye forældre. 

- Opfølgning på Low Arousal og voldsindberetninger – hvordan ser det ud 
nu? 

6. Evt. 
Analyse af specialområdet – deltagelse i interview. Karina deltager fra 
bestyrelsen. 

Ros til SFO’en for sommerferien. Det har været rigtigt dejligt at der var planer 

og overblik over hvilke voksne, børnene skulle være sammen med😊 


